



**Rob Ryan Road Show – Live In The Park Montreux Jazz Festival**

Rob Ryan: Lead Vocals, Acoustic Guitar  
 Boris Israel: Drums, Percussion  
 Jaco Bertacco: Electric Guitar  
 Ralf Sommer: Upright Bass

Liveaufnahme der Band um den US-Berliner ROB RYAN vom Parkauftritt beim Montreaux Jazz Festival 2014 auf RHYTHM BOMB. Seit vielen Jahren schon lebt ROBERT RYAN, der seine Musikkarriere ganz klassisch in Nashville begann, in Berlin und ist mit seiner hiesigen Band nahezu permanent auf Tour. Das Quartett kann vom kleinsten Kellerclub bis zur großen Arenabühne nahezu jedes Publikum problemlos erobern, spielte bereits im Vorprogramm von IMELDA MAY oder THE BOSS HOSS. Im Juli 2014 hatte die Band die Gelegenheit, beim weltberühmten Montreaux Jazz Festival einen Open-Air-Auftritt im Park abzuliefern. Obwohl ihr kerniger Trademark-Sound zwischen Rockabilly, Country, Honky Tonk, Blues, Roadhouse Rock und Americana es nicht ahnen lässt, war auch hier das Publikum schnell von Songs wie 'Highway Man', 'Rolling With Jesus', 'Cold Hard Truth' oder 'Good Hearted Woman' verzaubert. Die ein Jahr zuvor mit dem Independent Music Award ausgezeichnete Band präsentierte ein mehr als vitales Live-Best-Of, das glücklicherweise in höchst professioneller Klangqualität mitgeschnitten wurde.

**Tracklist:**

1. Not Good Enough	10. Plain Jane
2. Highway Man	11. Stay In Bed
3. Truck Drivin Man	12. When I Found You
4. Mind Your Own Business	13. Cold Hard Truth
5. Rollin With Jesus	14. Heaven Yes
6. Call Me Shorty	15. Bluegrass Song
7. Pick Me Up	16. Full Time Loving Man
8. Goin Out Drinkin	17. Good Hearted Woman
9. Good Rockin	18. Monkey Beat City



EAN

**PROKENSILENCE 20006**



RELEASE NR.: RBR-5840  
 LABEL: Rhythm Bomb Records  
 GENRE: Rockabilly, Country  
 TRACKS: 18  
 FORMAT: CD jewelcase

What might be the coolest festival a Roots band can play ? Yep probably Montreaux Jazz festival ! Rob Ryan Roadshow played there and recorded a live album in 2014. The result is a longplayer fully packed with 18 „hits“ from their 4 studio recordings ! American ROBERT RYAN is living in Berlin for many years now. Disappointed from the Nashville music scene he moved into the european capital of Roots music, BERLIN! You can meet ROB RYAN ROADSHOW at clubgigs in Germany, aswell as at the HARLEY DAYS, headlining Country music festivals aswell as Car Shows. They also played support for many great artist like IMELDA MAY or THE BOSS HOSS. The record is as colorful as the band ... the members hail from Germany, Italy, South America and the US and theis music range is from BLUEGRASS to HONKY TONK to ROADHOUSE ROCK, ROCKABILLY, COUNTRY, AMERICANA – you name it ! ROB RYAN ROADSHOW is living from the energy of their audience and thats exactly what is caught in these dynamic and very professional recordings, thanks to Alex Ott who runs Paul Lincke Studios in Berlin and did a great job in recording and mastering ! Artwork by award winning GITO LIMA from Berlin.

Link:  
<http://www.therobryanroadshow.com>